
Muut asiat 
  
Valt 06.11.2024 § 75    

Marjatta Seppä valtuustoaloitteen koskien uima-altaan korjausta. 
Valtuustoaloite on liitteenä. 
 
Kunnansihteeri Tuukka Kuisma antoi valtuustolle katsauksen sote-
kiiteistöjen yhtiöittämisen ajankohtaiseen tilanteeseen. 
 
Jaana Kyllönen käytti puheenvuoron kuntalaisten illan järjestämisestä.  
 
Tapio Myllymäki toi terveiset Pohteen Oulun Eteläisen ja Rannikon 
neuvottelukuntien yhteisestä kokouksesta 6.11.2024 
 
Anne Andersson käytti puheenvuoron itsenäisyyspäivän 
jumalanpalvelukseen osallistumisesta.  
 

Päätös Käytetyt puheenvuorot merkittiin valtuuston tietoon saatetuiksi. 
 


